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JARO ŤUKÁ NA DVEŘE 

Není to tak dávno, co 

jsme se halili do šál, 

čepic a rukavic a už je tu 

jaro. Zatím jen lehce, ale 

slunečního svitu přibývá 

a tmavé stíny ustupují do 

pozadí. 

Jaro bylo vždy symbolem 

nového začátku, kdy se po 

zimě vše znovu zrodí, zazelená, 

nadechne. 

Takovým začátkem je pro nás 

přijímací řízení. Máme radost 

ze zájmu o studium na naší 

škole, těšíme se na nové tváře, 

plánujeme výuku a akce pro 

další školní rok. 

Závěrečné ročníky čeká náročné období zkoušek. Mohou 

zúročit to, co se za dobu svého působení u nás naučili, jaké 

dovednosti prohloubili a získali. Pro ně je to vlastně konec 

jedné etapy a zároveň začátek něčeho nového. Následující 

měsíce určitě uvítají podporu svých blízkých, ohleduplnost 

svého okolí, trpělivost svých vyučujících. 

A právě učitelům je věnovaný závěr měsíce března, kdy 

každoročně v den narození Jana Amose Komenského slaví 

svůj svátek. Ráda bych jim poděkovala za jejich zodpovědný 

a vstřícný přístup a popřála především pevné zdraví, hodně 

životní pohody a spokojenosti v pracovním i osobním 

životě. 

Ing. Olga Krankusová,  
ředitelka školy
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Masopust
Ve čtvrtek 16.2. 2023 se naše škola již poněkolikáté 
zapojila do Humpoleckého masopustu. Studenti vyrazili 
do masopustního průvodu. Naši grafici tiskli letáky, 
pořizovali videodokumentaci a na náměstí kralovali ve 
fotokoutku, kde pořízené fotografie zároveň vytiskli. 
Naši kuchaři od brzkého rána smažili koblížky, do 
humpoleckých ulic a na náměstí jich poslali celou 
tisícovku. Lidé nám je pochválili a dobře si i prý po-
chutnali.   

Děkujeme všem, kteří se do akce zapojili a budeme se 
těšit na další masopustní veselí!  

Odkaz na video najdete na webu naší školy.



V únoru náš Erasmus tým s O. Krankusovou navštívil novou 
destinaci pro plánované Erasmus pobyty našich studentů. 
Zavítali jsme do městečka Schkeuditz, které se nachází ve 
spolkové zemi Sasko, zhruba 350 km od Humpolce. Jedná 
se o trochu jiný koncept Erasmus pobytů, než jsme dopo-
sud realizovali. Vše je soustředěno tzv. „pod jednou 
střechou“ , studenti jsou v areálu kampusu ubytováni, mají 
zajištěné stravování, pracují a mohou se účastnit  vol-
nočasových aktivit. Nemusí tedy nikam dojíždět. Celý 
pobyt je hrazen v rámci schválených projektů z prostředků 
EU. Rádi bychom tento pobyt nabídli zejména studentům 
oboru IT a učebních oborů mechanik digitálních sítí a 
reprodukční grafik. Pokud půjde vše podle plánu, první 
pobyt je plánován na podzim roku 2023.

L. Hernová

Zahraniční stáže v rámci 
Erasmu+ budou pokračovat
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Anglie

V době vytváření příspěvků do školního 
časopisu vrcholily přípravy na zájezd 
do Anglie. Proto přinášíme pohled z 
řad účastníků z doby před zájezdem, 
přestože v době vydání časopisu už 
budeme (doufáme šťastně) zpět.
Odjíždíme v neděli 12. 3. v nočních 
hodinách. Vracíme se v pátek 17. 3. 
Jako první navštívíme město Brighton, 
kde se podíváme na vyhlídkovou věž. 
Poté se vydáme do Westminsterského 
opatství, které se nachází v Londýně 
a také půjdeme navštívit London 
Eye, velké vyhlídkové kolo. Budeme 

ubytováni v rodinách po dobu tří dnů. 
Očekávání od studentů: Většina 
studentů se těší na poznávání nových 
míst. Mnoho studentů očekává 
zlepšení své angličtiny. Také se ale 
obávají pobytu v rodinách
Jak se výlet vydařil vám přináší pohled 
jedné z účastnic zájezdu na další 
stránce.



Adéla Jůzlová, 1. O
V neděli 12.3. 2023 v 22:30 se 50 studentů a 3 paní učitelky Střední školy 
informatiky a cestovního ruchu v Humpolci vydali na výlet do Anglie.

První větší zastávka byla v Belgii v Bruselu. Navštívili jsme Atomium, 
odkud byly pěkné výhledy na Brusel. Velmi nás zaujala výstava k Expu 
58, která měla skvělé světelné efekty. Pokračovalo se do města Bruggy, 
kterému se přezdívá BENÁTKY SEVERU. Zde byl rozchod zhruba na 2 
hodiny. Prošli jsme si historické město, nakoupili suvenýry a vydali jsme 
se do Francie, kde bylo objednané ubytování na hotelu F1. Po ubytování 
jsme nakoupili v přilehlém obchodě a šli spát. 

V úterý brzy ráno nás vlak v eurotunelu převezl do Anglie. Zastavili jsme 
v Canterbury, kde někteří z nás navštívili katedrálu a zbytek měl rozchod. 
Následovala návštěva Beachy Head a bílých křídových útesů Seven 
sisters. Poslední zastávka byla v Brightonu, kde nás věž i360 vyvezla až k 
oblakům. Užili jsme si zbytek slunečného dne na pláži u moře a vydali se 
do Waterloovile, kde na nás čekaly hostitelské rodiny. 

Ve středu dopoledne se většina z nás zašla podívat na katedrálu v 
Salisbury, odkud jsme pokračovali na Stonehenge, které většinu zklamalo. 
Náladu nám však spravil rozchod ve Windsoru, kde se nachází letní sídlo 
královské rodiny. Večer jsme se navrátili k hostitelským rodinám. Poslední 
den jsme okolo poledne přijeli do Londýna. Viděli jsme Westminster 
Abbey, Buckinghamský palác, Big ben, čínskou čtvrť Soho a spoustu 
dalšího. K večeru jsme viděli Londýn z výšky London eye a zakončili celý 
pobyt plavbou po Temži. 

Zájezd do Anglie
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Proč jste se rozhodla jít učit?
Jít učit jsem nikdy neměla v plánu, ale když se naskytla 
příležitost, chopila jsem se jí. Je to práce, která mě baví a 
naplňuje.

Vy jste absolventkou této školy, jaká jste byla studentka?
Ano, jsem absolventka této školy. Ráda na studium zde 
vzpomínám. A jaká jsem byla studentka? Přeci se nebudu 
kritizovat. Dělám si srandu. Myslím si, že jsem byla dobrou 
studentkou. Studovala jsem to, co jsem chtěla a bavilo mě to.

Byla pro vás maturita těžká?
Maturita je zkouškou dospělosti. Strach jsem samozřejmě měla, 
ale připravovala jsem se na ni od prvního ročníku, nic jsem 
nepodcenila a maturitní zkoušku úspěšně složila.

Na co byste se chtěla zeptat své třídy?
Na co bych se chtěla zeptat své třídy? Kdy už budete konečně 
hodní?

Třída 1. O zpovídá svou třídní učitelku Veroniku Kamešovou

Máte nějaké životní motto?
Životní motto: Když ti život nabízí citron, řekni si taky o sůl a 
tequilu. 

Odpovědi na otázku třídní učitelky
Kdy už budeme hodní?
Doufám, že brzy.
Myslím si, že to přijde až ve druháku. Nemám slov. 
My už jsme hodní.
Podle mě, až si většina z nás uvědomí, že problémy je třeba řešit 
mezi sebou a ne běhat za učiteli.Až si každý uvědomí, jak se 
chová.



Kontakt:

STŘEDNÍ ŠKOLA INFORMATIKY A CESTOVNÍHO 
RUCHU 
SČMSD HUMPOLEC, s.r.o.
Hradská 276, 396 01 HUMPOLEC

stredniskola.com

info@stredniskola.com

+420 775 154 160
+420 565 532 160


